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GS-4电子数粒机
GS-4 Automatic Electronic Counting Machine 特点（Features）

该机器配备先进的检测系统，可确保 100% 准确地计数和填充所有标准和不规则形状的药片、胶囊、囊片和软凝胶。
机器运行稳定，噪音低，在计数和填充过程中提供可靠的性能。
该机器采用单下料口设计，具有高速填充能力，提高了生产线的效率。
单轨输送系统可实现平稳无缝的瓶子输送，确保一致高效的产品包装。
该机器配备了全面的保护装置，可确保稳定可靠的运行，最大限度地减少停机时间和潜在错误。
直观的触摸屏控制系统使操作和控制机器变得容易，为高效的生产管理提供了用户友好的界面。
该机器采用不锈钢框架制成，确保耐用性并符合行业标准。

Equipped with an advanced detecting system, the machine ensures 100% accuracy in counting and filling all standard and irregular 
shapes of tablets, capsules, caplets, and soft gels.
The machine operates with stability and lower noise, providing reliable performance in the counting and filling process.
With a single discharge port design, the machine offers high-speed filling capabilities, enhancing the efficiency of the production line.
The single-track conveyor system allows for smooth and seamless bottle conveyance, ensuring consistent and efficient product 
packaging.
The machine is equipped with a comprehensive protection device that ensures steady and reliable operation, minimizing downtime 
and potential errors.
The intuitive touchscreen control system makes it easy to operate and control the machine, providing a user-friendly interface for 
efficient production management.
The machine is constructed with a stainless steel frame, ensuring durability and compliance with industry standards.
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用途（Application）
GS-4电动计数机专为制药、保健品和其他需要精确计数和填充药片、胶囊、胶囊片和软胶囊的行业而设计。它可以处理各种形状和尺寸的产品，
使其能够满足不同的生产需求。

GS-4 Automatic Electronic Counting Machine is designed for use in pharmaceutical, nutraceutical, and other industries that require 
accurate counting and filling of tablets, capsules, caplets, and soft capsules. It can handle various shapes and sizes of products, making 
it versatile for different production needs.
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技术参数（Technical Parameters）

容量 Capacity
振动通道 Vibrating Channel

计数范围 Counting Range

气压 Air Pressure
片剂/胶囊尺寸 Tablet/Capsule Size

电源 Power Supply
总功率 Total Power

bottles/min
-

grains
-

kw

10-20
1-999

Tablet: 3-22mm   Capsule:00-5
mpa 0.4-0.6

0.6
AC220V 1P 50-60HZ-

4

型号TYPE参数ITEM GS-4


